
Nr. 12. Bucureşti , Decern vrie 1907. Anul XXIII. 

BULETINUL 

SOCIETĂTII POhITECNICE 
' 

P.R.~TE.R. TECNICĂ 

DARILE DE SEAMA ALE ŞEDINŢELOR COMITETULUI SOCIETAŢll 

POLITECNICE ŞI ALE ADUNARILOR GENERALE -
Adunarea Generală dela 2 Decemvrie I907. 

~rdinţa se deschide la ora 3 1/ 4 p. m. sub preşedinţia D-lui 
Cottescu. 

Se citeşte umarul Adunării Generale dela 23 Februarie 
.. i se aprobă. 

Trecându-se la ordinea zilei, D-l Preşedinte anunţă că D-l 
As iele M. şi-a r etras cererea ce a făcut pentru admiterea sa ca 
membru al Societăţii, astfel că rezultatul votului nu va fi luat 
în consideraţie în ce priveşte voturile obţinute de D-sa. 

Procedându-se la despuiarea scrutinului pentru votare de 
membrii noi , r ezultatul este următorul : 

Votanţi 128, întrunind: 

D-l Bodnărescu M. V. 128 vot. 
)) Ignat Gh. 127 » 

,, Roşu Al. 127 » 

>' Quintescu Paul 127 » 

>, Nicolaescu I. 127 » 

D-l Filipescu Em. Gh. 126 vot. 
» Murgoci Gh. 126 » 

» Quintescu Cornel. 125 > 

» Risdorfer Franz 121 » 

» Meyer Jean Alb. 111 » 

Toţi candidaţii întrunind mai mult de 2/ 3 din numărul 
membrilor votanţi, D-l Preşedinte îi proclamă membrii Societari, 
conform art. 35 din Statute. 

Se procedează apoi conform art. 31 din Statute la votul 
pregătitor al comitetului pentru anul viitor, mandatele Domni
lor E. Balaban, I. Cantacuzino, V. Cristescu, N. Gallea, St. Gheor-
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ghiu, I. Ionescu şi D. Yarca expirând. - lau parte la vot 43 de 
membrii. 

Rezul t atul complect al votării în ordinea numărului vo-
t urilor obţinute este următorul : 

1) D-l Ionescu I. 
2) )> Cant acuzino I. Gh. 
3) » aligny Mihail 
-1) » Gheorghiu Ştefan 
6) » Georgescu N. 
6) > Gall ea N. 
7) 
8) 
8) 

10) 
11) 
12) 
13) 

» Răileanu C. 
» Constant inescu Gog·u 
» Eremia Tiberiu 
» Balaban E. 
» Dragu Th. 
» 

» 

Grigorescu C. 
Lintescu Sava 

14) 
15) 
16) 
17) 
18) 
19) 
20) 
21) 

,22) 
23) 
24) 
25) 

D-l Stratilescu Gr. 
» Pop A. 
» Yarca D. 
» Balasinovici E. 
)> Christod or escn Z. 
)> Cair D . . 
» Pleşoiamr V. 
» · St erian I. 
» 

)) 

» 

Guţu V. 
Panait Gb: 
Vardala I. 
Vă.se~cu D. 

D-l Preşedinte comunică că la 15 Decembrie va avea loc 
Adunarea Generală pentru aprobarea~dărei de seamă a mer su- · 
lui afacerilor Societăţii în anul 1907 şi pent ru alegerea defini
t i vă a 7 membri în comitet. 

Şedinţa se ridică la or a 4 1/ 2 • 

Aprobată în şedinţa Adunărei Generale din 15 Decemb. 1907. 

Preşedinte AL. COTTESCU 

Secretar Ioan O. Theodor 

Şedinţa Comitetului dela 5 Decemvrie I 907. 

~edinţa se deschide la ora 9 seara sub preşedinţia Dom
nului Oottescu„ 

Sunt prezenţi D-nii Cantacuzino Gh. I., Casimir Gr., Gheor
ghiu St., Ionescu I., loachimescu A., PangTati E., Popescu Gh. , 
Teodor D. I. şi D-l Duperrex invitat de comitet. 

Se cite~te sumarul şedinţei dela 27 ·Noembrie şi se aprobă . 
Se admit ca membri noi D-nii Ingineri Leduncă Gh. şi 

Boisnard F. 
D-l casier propune a fi radiat D-l Cratero M. în baza ar t. 

37 din statute şi comitetul aprobă. 
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D-l Secretar Teodor D.· I. dă cit ire dării de seamă a m r
. .sului afaceril or ocietătii în cursul anului 1907 ş i o aprobă . 

D-l Casier Popesci1 c i teşte da rea de seamă a s i tu aţiun <' i 
fi nanciare a Soci etăţii pe anul rn07 ,i se aprobă. 

D-l Ioachimescn A. comunică că cenzo rii de l eg·aţi de co mi
tet ·au verificat r t'ectiv g·estiunea Domnului Ca ·ier i că a u git
sit totul în perfectă regulă atftt ca fo nd c1ît ş i ca formă. Pro
pune şi comi tetul aprobă să i s adu că mul ţumiri D-lui Casier 
pent ru modul cum s'a achi tat de mi siunea a. 

D-l Pangrati ţ in e să e constat ş i perfecta proc dare a 
·Cenzorilor cari meritri deasemcnea a li e adu ce mulţumiri. 

Trecfi.ndu-sc la che t iunea albumului Bulgaro-R.o mf111 , D-l 
Dnperrex arată co mitetului ceia-ce s'a lu crat pâ.n ~i acum în ac a
stă direcţie, pe cât a fost pus în curent d D-l P lcşo i anu car r 
li pseşte din ţară. D upă o mică d i scuţi e comi tetul decide a-., 1 

iea a u pra a sarcina aducerii la înd eplinire a acestui album , 
de legftnd a e ocupa ele aproape do che t iune biuro ul Soci etăţii 

· îm p reună cu D-l Duperrex Edg. 
Sedin ta se ridi că la ora 11. 
.~pro l;ată în şedinţa comi tetului din 1tl Decembrie 190'7. 

Preşedinte AL. COTTESCU 

Secretar I. O. Theodor 

Şedinţa Comitetului dela I8 Decenivrie r907. 

~edinţa se deschide la ora 91/ 4 seara, prezidând D-l Vice
preşed inte Pangrati. 

Prezenţi sunt D-nii Cantacuzin o, Casimir, Constant inescu 
G., Gheorgll iu , Herj eu, Ionescu, Perieţeanu , Popescu, Sali g·ny A . 
Saligny M., Teodor ş i Zanne. 

Se citeşte sum arul şedinţe i dela 5 Decemvr ie ş i se aprobă . 
D-l Casier Popescu comunică că în conformit ate cu votul 

adunării generale dela 15 Decemvrie, a cumpărat efecte în va
loar\:J nominală de lei 8000, pentru care arată comitetului bor
deroul de cumpărare şi Recipisa Băncei Naţio nale, unde au fo st 
depuse. Se decide ca aceste acte să se depună în casa de fi er 
.a Societăţei , când se va preda averea 'S ocietăţei noului Preşedinte, 

Trecându-se la ordinea zil ei, alegerea biuroulni D-l Vice
preşedinte Pangrati dă citire unei scrisori a D-lui Cott escu care 
se scuză că fiind bolnav nu poate lu~t parte la aceasta i~1p o r

-.tantă şedinţă. 

După o con sfătuire a membrilor, D-l Saligny propune a ~o 
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aclama ca preşedinte pe D-l Cantacuzino. Comitetul îl aclamă ca .. 
preşedinte şi D-sa ocupă fotoliul preşedinţial. 

D-l Cantacuzino mulţumeşte comitetului pentru alegerea... 
sa ca preşedinte, arătând că nu crede să corespundă aşteptă
rilor decât numai dacă toate chestiunile de o importanţă oare
care ar fi lucrate de întregul comitet. Spre a ajunge deci la un 
bun rezultat e nevoe ca biuroul să iea asupra sa toate ches-
t iunile şi cere concursul tuturor membrilor comitetului, rugând 
în ace laşi timp pe D-nii Casimir şi PangTati să primească a fi 
v i cepreşedinţi ş i să nu-i r efuze concursul ce au dat predece
sorului D-sale. 

Comitetul aclamă ca vicepreşedinţi pe D-nii Casimir şi 
Pangrati, casier pe D-l Popescu , secretari pe D-nii Ionescu I. ,. 
Saligny M. şi Teodoru D. I. Se aleg· censori D-nii Gheorghiut 
loachimescu ş_l Voicule cu. ln comisiunea de excursii şi serate 
o aleg D-nii Ar enescu, Dupel'rex, Georgescu N., Gheorg·hiu Gr_ 
Perieţeanu şi Teodor D. I. 

Se decide a se ţine şedinţă Sâmbătă seara 22 Decomvre 
pentru votarea budgetului şi chestiunea buletinului. · 

D-l Presedinte Cantacuzino întreabă comitetul dacă a.re · 
de făcut vre~o observa.ţie în privinţa budg·etulni. · 

D-l Popescu propune a se prevedea 1000 lei pe an pentru 
bib li otecă. 

D-l Ionescu , anunţă că dela Sf. Dumitru _ 1908, expiră con
tractul de închiriere al actualului local şi-şi arată teama că n n 
vom mai putea continua a plăti aceiaşi chirie ca până acum, fi e · 
rămânând tot aci fi e închiriind alt local. 

D-l Preşedinte C:i.ntacuzino spune, în legătură cu această 
chestiune, că deşi crede că rămânerea în actualul local e pro
vizorie până la trecerea în casa noastră, ce sperăm a ne clădi , 
totuşi e de părere a ne în bunătăţi traiul aci făcând oarecari 
sacrificii spre a avea o scară de intrare direct din Strada E
piscopiei. 

D-l Salig·ny A., e de aceiaşi părere şi crede că veniturile 
s'ar putea uşor spori cu 3000- 4000 lei pe an din anunţuri la 
buletin. 

Rămâne a se lua o deciziun'<? în privinţa acestor chestiuni 
cu ocaziunea votării budgetului. 

Sedinta se ridică la ora 11. 
~~ probată în şedinţa comitetului din 22 Decemvre 190'Z-

Preşedinte, I. G. CANTACUZINO. 

Secretar, I. Ionescu. 
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